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Rada Miejska w Strykowie 

 

Protokół nr X/2024 

z X sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 18 listopada 2024 roku 
 

 

Obrady rozpoczęto 18 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:19 tego samego 

dnia. Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/59966/x-sesja-rady-miejskiej-

w-strykowie-18-listopada-2024-r-o-godz-1500.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie: 

 1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad X sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

X sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest transmitowana zgodnie 

z prawem, a na stronie internetowej umieszczono klauzulę RODO dotyczącą transmisji obrad. 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/59966/x-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-18-listopada-2024-r-o-godz-1500.htm
https://esesja.tv/transmisja/59966/x-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-18-listopada-2024-r-o-godz-1500.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Marcinowi 

Łysoniowi. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad X sesji: 

 

1. Otwarcie obrad X sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, 

w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków 

(X_81_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków (X_82_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków (X_83_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie rozbudowy 

odcinka drogi krajowej nr 14 w m. Stryków i wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia (X_84_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie rozbudowy 

odcinka drogi krajowej nr 14 w m. Bratoszewice i Wyskoki gmina Stryków i wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia (X_85_2024). 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/269/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia "Regulaminu udzielania 

dotacji celowej na zadania związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Stryków" (X_86_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Stryków na lata 2025-2030” (X_87_2024). 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXXI/691/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu (X_88_2024). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (X_89_2024). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (X_90_2024). 

16. Zatwierdzenie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

29 października 2024 r. 

17. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 
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18. Sprawy różne. 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

20. Zamknięcie obrad X sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na X sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, w tym 

o wynikach sprawdzianów i egzaminów. 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak przedstawił szczegółowe informacje 

o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w Gminie Stryków, w tym 

o wynikach sprawdzianów i egzaminów. Zastępca Burmistrza wskazał, że w Gminie Stryków 

działa sześć szkół podstawowych, jedno przedszkole samorządowe, jedna szkoła średnia oraz 

cztery niepubliczne przedszkola, które łącznie obsługują 93 oddziały i 1 615 uczniów. Zastępca 

Burmistrza przedstawił dane dotyczące liczby uczniów w poszczególnych placówkach, kadry 

pedagogicznej, a także ich stopnia awansu zawodowego. Zastępca Burmistrza Strykowa Adam 

Kaźmierczak omówił wyniki egzaminów: ósmoklasisty, maturalnych oraz zawodowych. 

Zastępca Burmistrza podkreślił, że wyniki w większości szkół podstawowych są na poziomie 



4 

 

średniej wojewódzkiej lub wyższe, natomiast zdawalność matur w Zespole Szkół nr 1 

w Bratoszewicach wynosi 77% w technikum i 73% w liceum, co stanowi wzrost w porównaniu 

z poprzednim rokiem. Zdawalność egzaminów zawodowych wynosi 93% dla części pisemnej 

i 71% dla praktycznej. Zastępca Burmistrza zwrócił uwagę na wsparcie psychologiczno-

pedagogiczne dla uczniów, podając liczbę wydanych opinii i orzeczeń, a także działania 

podejmowane w tym zakresie, takie jak indywidualne nauczanie czy zindywidualizowane 

ścieżki edukacyjne. Wspomniał, że rokrocznie wzrasta liczba uczniów wymagających takiej 

pomocy. Zastępca Burmistrza pochwalił także osiągnięcia uczniów, z których 51 otrzymało 

stypendia Burmistrza za wyniki w nauce, a szkoły uzyskały dotacje na podręczniki i materiały 

edukacyjne. Wskazał również na realizację projektów modernizacyjnych i edukacyjnych, 

takich jak „Cyfrowi Zawodowcy”, mających na celu poprawę jakości kształcenia. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków (X_81_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że projekt uchwały dotyczy lokalu 

znajdującego się przy Placu Łukasińskiego, w którym prowadzony jest sklep. Dotychczasowy 

najemca wystąpił z wnioskiem o przedłużenie obowiązującej umowy najmu, która kończy się 

z końcem bieżącego roku. Najemca potrzebuje dodatkowego czasu, aby zakończyć swoją 

działalność, dlatego zaproponowano zawarcie kolejnej umowy najmu na okres czterech 

miesięcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_81_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków (X_81_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków (X_82_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości należącej do gminy. Burmistrz 

wyjaśnił, że służebność ma umożliwić PGE Dystrybucja S.A. swobodny dostęp do urządzeń 

energetycznych w celu ich eksploatacji, konserwacji, napraw oraz modernizacji, 

z obowiązkiem przywracania terenu do stanu pierwotnego po zakończeniu prac. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_82_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków (X_82_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków (X_83_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił drugi projekt uchwały, który również dotyczy 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości gminnej. Burmistrz 

zaznaczył, że zasady i cel służebności są analogiczne do wcześniej omawianego projektu 

uchwały. Służebność ma umożliwić PGE Dystrybucja S.A. dostęp do urządzeń energetycznych 

w celu ich eksploatacji, napraw, konserwacji oraz modernizacji, z zastrzeżeniem obowiązku 

przywrócenia terenu do stanu pierwotnego po zakończeniu prac. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_83_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków (X_83_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie rozbudowy 

odcinka drogi krajowej nr 14 w m. Stryków i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

(X_84_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że Gmina Stryków planuje przebudowę ulicy 

Legionów, co wiąże się z koniecznością połączenia jej z drogą krajową, ulicą Warszawską. 

Aby zrealizować tę inwestycję, gmina musi uzyskać odpowiednie pozwolenia i uzgodnienia 

od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. W związku z tym konieczne jest zawarcie 

porozumienia, na mocy którego gmina przejmie odpowiedzialność za realizację zadania w tym 

obszarze. Burmistrz poprosił Radę o wyrażenie zgody na zawarcie takiego porozumienia, 

co pozwoli na przebudowę skrzyżowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_84_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie rozbudowy odcinka 

drogi krajowej nr 14 w m. Stryków i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

(X_84_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie rozbudowy 

odcinka drogi krajowej nr 14 w m. Bratoszewice i Wyskoki gmina Stryków i wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia (X_85_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że ww. projekt uchwały jest analogiczny 

do poprzedniego, jednak dotyczy innego odcinka Drogi Krajowej nr 14, obejmującego tereny 

w Bratoszewicach i Wyskokach. Gmina Stryków przystąpiła do realizacji zadania 

pn. „Uzbrojenie terenów inwestycyjnych na terenie Gminy Stryków – budowa nowego parku 

przemysłowego ŁSSE” w ramach którego zostanie rozbudowana droga krajowa nr 14 

na włączeniu dróg gminnych (skrzyżowania). W 2025 roku planujemy wykonać prace 

projektowe i uzyskać decyzje zezwalającą na realizację inwestycji drogowej (ZRID). Samo 

wykonanie robót budowlanych nastąpi w latach 2026-2027. W związku z powyższym w celu 

uzyskania niezbędnych decyzji na realizację ww. inwestycji wymagane jest zawarcie 

stosownego porozumienia pomiędzy zarządcą drogi krajowej i zarządcą drogi gminnej 

− będącym inwestorem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 
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w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_85_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie rozbudowy odcinka 

drogi krajowej nr 14 w m. Bratoszewice i Wyskoki gmina Stryków i wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia (X_85_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/269/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia "Regulaminu udzielania 

dotacji celowej na zadania związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Stryków" (X_86_2024). 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak wyjaśnił, że zmiana uchwały jest konieczna 

ze względu na dostosowanie jej zapisów do nowych przepisów unijnych, wynikających 

z rozporządzenia Komisji Europejskiej dotyczącego pomocy de minimis. Wprowadzone 

zmiany mają również na celu uproszczenie procedury składania wniosków związanych 

z wymianą wyrobów azbestowych, co ułatwi realizację tych przedsięwzięć. Projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie odpowiednich instytucji, co potwierdza jego zgodność 

z obowiązującymi przepisami.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_86_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/269/2020 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia "Regulaminu udzielania dotacji celowej 

na zadania związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stryków" 

(X_86_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Stryków na lata 2025-2030” (X_87_2024).  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zgłosił autopoprawkę do ww. projektu uchwały. Na stronie 38 

w załączniku do uchwały, polegającej na poprawieniu nazwy Stowarzyszenie Lokalna Grupa 

Działania z błędnej formy „Plocentrum” na poprawną „Polcentrum”. 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak wyjaśnił, że ww. projekt uchwały dotyczy 

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Stryków na lata 

2025−2030, co jest jednym z zadań własnych gminy. Strategia koncentruje się na sześciu 

kluczowych celach, obejmujących m.in. przeciwdziałanie bezrobociu, wsparcie osób 

uzależnionych, pomoc osobom niepełnosprawnym oraz rodzinom w trudnej sytuacji 

materialnej. Dokument zawiera wyniki badań przeprowadzonych na terenie Gminy Stryków, 

wskazujące na codzienne problemy mieszkańców oraz propozycje działań mających na celu 

ich rozwiązanie lub zapobieganie im w przyszłości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Na stronie 38 w załączniku do uchwały, polegającej na poprawieniu nazwy Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania z błędnej formy „Plocentrum” na poprawną „Polcentrum”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały wraz autopoprawką. 

Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Uchwała nr X_87_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

dla Gminy Stryków na lata 2025-2030” (X_87_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Kotarski 
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Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXXI/691/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu (X_88_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że ww. projekt uchwały dotyczy przesunięcia emisji 

obligacji na rok 2025 ze względu na brak potrzeby ich wykorzystania w roku 2024. 

Decyzja ta pozwoliła zaoszczędzić na kosztach związanych z obsługą obligacji oraz uniknąć 

dodatkowych wydatków w przyszłości. Uchwała jest niezbędna do zawarcia odpowiedniego 

aneksu z bankiem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_88_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXXI/691/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (X_88_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2024 rok (X_89_2024). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_89_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (X_89_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (X_90_2024). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr X_90_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (X_90_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 16. Zatwierdzenie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 października 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 października 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 
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Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 17. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. Wśród poruszanych tematów znalazły się kwestie dotyczące 

inwestycji infrastrukturalnych, w tym remontów dróg, przebudowy zalewu oraz planów 

modernizacji oczyszczalni ścieków. Burmistrz omówił również współpracę z instytucjami 

samorządowymi, kulturalnymi i sportowymi, a także realizację projektów związanych 

z rozwojem lokalnej infrastruktury. Burmistrz poinformował o podjętych działaniach mających 

na celu poprawę komunikacji z mieszkańcami, m.in. poprzez udział w zebraniach sołeckich 

i osiedlowych. Poruszono także sprawy społeczne, takie jak wsparcie dla bezdomnych zwierząt 

oraz rozwój usług pomocy społecznej. Burmistrz podkreślił, że podejmowane inicjatywy mają 

na celu zrównoważony rozwój gminy oraz zapewnienie lepszych warunków życia 

mieszkańcom. 

 

 

Ad. 18. Sprawy różne. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk poruszył temat ośrodków zdrowia w miejscowościach Stryków, 

Bratoszewice oraz Niesułków. Radny zwrócił się z pytaniem, czy zostały przeprowadzone 

rozmowy z firmą, która według doniesień ma przejąć zarządzanie tymi placówkami. Zapytał 

również o aktualny etap tych działań, podkreślając znaczenie tej informacji dla uspokojenia 

obaw mieszkańców Gminy Stryków. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak, poinformował, że Spółka przejęła ośrodki zdrowia w Gminie 

Stryków około 2-3 miesiące temu. Burmistrz zauważył, że pomimo wcześniejszych zapewnień 

o poprawie sytuacji, problemy nie zostały rozwiązane, a wręcz się pogłębiły, co potwierdzają 

skargi mieszkańców. Burmistrz zaznaczył, że kilka tygodni temu odbyło się spotkanie 

z przedstawicielami Spółki, którzy zapewnili, iż problemy mają charakter przejściowy. 

Kolejne spotkanie z właścicielami Spółki zostało zaplanowane na dzień jutrzejszy, podczas 

którego omówione zostaną zgłaszane trudności, a także przedstawione konkretne wymagania 

dotyczące ich rozwiązania. Burmistrz wyjaśnił, że gmina nie ma pełnej kontroli nad sytuacją, 

gdyż obowiązuje umowa z tą Spółką, zawarta na okres do stycznia 2027 roku, którą można 

jedynie w ograniczonym zakresie renegocjować. Burmistrz dodał, że mieszkańcy obawiają się, 

iż Spółka może mieć zamiar likwidacji wiejskich ośrodków zdrowia, jednak umowa nakłada 

na nią obowiązek ich dalszego prowadzenia. Burmistrz zapewnił, że gmina podejmie wszelkie 

możliwe działania, aby znaleźć rozwiązanie tej trudnej sytuacji. 

 

Radny Andrzej Janeczko zadał pytanie dotyczące projektu pomnika, który ma powstać 

w wyniku konkursu Akademii Sztuk Pięknych, interesując się, czy będzie on bardziej 

inspirowany postacią filmową, czy rzeczywistym wizerunkiem. Ponadto radny wyraził uznanie 

dla wystroju sali, gratulując Burmistrzowi i Przewodniczącemu. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział na pytanie radnego, wyjaśniając, że zmiany 

w wystroju sali wynikały z konieczności wymiany zużytych mebli, a także wprowadzenia 

elementów nowoczesności. Odnosząc się do rzeźby Burmistrz stwierdził, że będzie to rzeźba 

figuratywna, przypominająca postać, ale nie jest jeszcze pewne, jaką dokładnie formę przyjmie, 
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ponieważ wszystko zależy od inwencji twórczej artystów biorących udział w konkursie. 

Zaznaczył także, że ze względu na prawa autorskie nie będzie to dokładna kopia postaci z filmu, 

jak np. Superman. Na zakończenie Burmistrz wspomniał, że prace konkursowe zostaną 

ocenione przez komisję, w której skład wejdą przedstawiciele gminy oraz wykładowcy 

z Akademii Sztuk Pięknych, aby zapewnić odpowiednią merytoryczną ocenę. 

 

Radny Dariusz Szychowski poruszył temat trudności z dostępem do lekarzy w wiejskim 

ośrodku zdrowia w Niesułkowie. Zapytał o możliwości wywierania nacisku na Spółkę 

zarządzającą ośrodkami w przypadku ograniczenia lub planów likwidacji ich działalności. 

Wskazał na problem rzadkiej obecności lekarzy w placówce, co wpływa na ograniczenie 

dostępności usług medycznych dla mieszkańców. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że w przypadku całkowitej likwidacji 

działalności któregoś z ośrodków zdrowia istnieje możliwość wypowiedzenia umowy, 

ponieważ umowa przewiduje obowiązek prowadzenia działalności medycznej i zapewnienia 

opieki pacjentom. Burmistrz zaznaczył jednak, że rozwiązanie umowy niekoniecznie jest 

najlepszym rozwiązaniem, gdyż w takim przypadku Spółka przestaje świadczyć usługi, 

co może dodatkowo pogorszyć sytuację. Burmistrz podkreślił, że temat jest złożony i wymaga 

trudnych rozmów, wyrażając jednocześnie nadzieję, że obecne problemy są przejściowe. 

 

Sołtys Sołectwa Sosnowiec Pani Barbara Lenart zwróciła uwagę na istotne problemy związane 

z funkcjonowaniem ośrodków zdrowia. Pani Sołtys pytała, czy lekarze zatrudnieni przez nową 

Spółkę pozostają na swoich stanowiskach, czy też decydują się odejść z powodu stresujących 

warunków pracy. Pani Sołtys wskazała również, że jako właściciel budynków i sprzętu, gmina 

ma możliwość wywierania nacisku na Spółkę, aby zapewnić odpowiedni poziom usług. 

Podkreśliła, jak ważne jest, by ośrodki zdrowia w miejscowościach takich jak Niesułków, 

Dobra czy Bratoszewice dalej funkcjonowały, szczególnie z myślą o starszych mieszkańcach 

dla których dostęp do opieki zdrowotnej jest kluczowy. Pani Sołtys przypomniała, że te 

placówki powstały dzięki zaangażowaniu wcześniejszych pokoleń i ich likwidacja byłaby 

krokiem wstecz. Pani Sołtys wyraziła apel o ochronę tych placówek, by nadal mogły służyć 

lokalnej społeczności. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak podkreślił, że żaden z ośrodków zdrowia nie został dotychczas 

zlikwidowany. Burmistrz zadeklarował, że stanowisko gminy jest w pełni zgodne 

z oczekiwaniami mieszkańców, sołtysów i radnych – ośrodki zdrowia powinny działać 

i świadczyć usługi zgodnie z zapisami umowy. Burmistrz zwrócił uwagę na zgłaszane 

przez mieszkańców trudności związane z funkcjonowaniem placówek, które wymagają 

szczegółowego wyjaśnienia bezpośrednio z przedstawicielami Spółki. Burmistrz zadeklarował, 

że gmina będzie aktywnie zabiegać o zachowanie ośrodków w dotychczasowej formie, w tym 

o utrzymanie dostępności usług w pełnym wymiarze. Odnosząc się do kwestii kadrowych, 

Burmistrz zaznaczył, że Spółka jako pracodawca jest odpowiedzialna za zatrudnienie lekarzy, 

a gmina nie posiada obecnie szczegółowych informacji dotyczących ich dalszych planów 

zawodowych. Burmistrz poinformował, że w ramach zaplanowanego spotkania 

z przedstawicielami Spółki zostaną omówione zgłaszane problemy i wypracowane konkretne 

działania mające na celu ich rozwiązanie, z myślą o zapewnieniu mieszkańcom dostępu 

do opieki zdrowotnej na wysokim poziomie. 

 

Radna Kinga Miśkiewicz zapytała, czy w przypadku nienależytego świadczenia usług 

przez Spółkę gmina ma prawo wypowiedzieć umowę. Radna podkreśliła również konieczność 
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zgodności działań Spółki z kontraktem NFZ i zasugerowała możliwość przeprowadzenia 

konkursu na nowego operatora, gdyby usługi nie były realizowane w odpowiedni sposób. 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski w odpowiedzi na pytanie radnej wyjaśnił, 

że umowa zawiera zapis pozwalający na jej wypowiedzenie w przypadku nienależytego 

świadczenia usług przez obecnego operatora ośrodków zdrowia. Podkreślił jednak, 

że wypowiedzenie umowy może skutkować tymczasowym brakiem dostępu do ośrodka 

zdrowia, co mogłoby trwać nawet kilka miesięcy lub dłużej. Sekretarz zaapelował do radnych, 

sołtysów oraz mieszkańców o zgłaszanie uwag dotyczących funkcjonowania przychodni 

w formie pisemnej. Takie dokumenty mogłyby stanowić istotny materiał dowodowy 

w ewentualnym sporze sądowym z najemcą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zwrócił uwagę, że podczas 

sesji wyrażono wiele krytycznych uwag dotyczących omawianego zagadnienia. Podkreślił 

jednak, że wszelkie uwagi dotyczące funkcjonowania przychodni powinny być zgłaszane 

w formie pisemnej. Takie podejście pozwoli gminie skuteczniej dochodzić swoich praw 

i zabezpieczy jej interesy w przypadku ewentualnych sporów. 

Radny Jarosław Włodarczyk skierował pytanie do Burmistrza dotyczące postępów w sprawie 

projektowania ronda w miejscowości Dobra. Radny wskazał, że od około dwóch lat trwają 

prace nad tym projektem i zapytał, czy podczas spotkania z Dyrektorem Regionalnym 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad uzyskano informacje o obecnym stanie 

zaawansowania projektu oraz o potencjalnym terminie ogłoszenia przetargu na realizację tego 

zadania. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że projekt ronda w Dobrej znajduje się 

na zaawansowanym etapie przygotowywania dokumentacji projektowej, która wymaga jeszcze 

finalnych uzgodnień z odpowiednimi instytucjami. Podczas spotkania z Dyrektorem 

Regionalnym Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad omawiano nie tylko tę 

inwestycję, lecz także kompleksowy plan poprawy bezpieczeństwa na drodze krajowej nr 14. 

Zakłada on m.in. doświetlenie przejść dla pieszych, budowę zatok autobusowych oraz 

dodatkowych przejść. W odniesieniu do ronda w Dobrej Burmistrz zaznaczył, że inwestycja 

jest prowadzona przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. Zakończenie prac 

projektowych przewidziano na koniec przyszłego roku, po czym zostanie ogłoszony przetarg 

na budowę. Cały proces wymaga jeszcze kilku miesięcy, co oznacza, że realizacja inwestycji 

nastąpi w późniejszym terminie. 

 

Ad. 19. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 18 listopada 2024 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska, 

3) Radny Dariusz Szychowski. 

na X sesji Rady Miejskiej w Strykowie nie przyjęła wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 20. Zamknięcie obrad X sesji. 

 

O godzinie 16:19 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia X sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 

 


